

# LUXOS® 奢典

HONG KONG  
MACAU

F/W 2018

luxos.com

*your exclusive guide to Hong Kong and Macau*



## BRIGHT LIGHTS, BIG CITY

Discover unique craftsmanship behind

Hong Kong's architectural façade

隐藏在香港的独特手工艺待你发现



### LET THERE BE LIGHT

A look behind Hong Kong and Macau's skyline

### MADE WITH LOVE

Wright & Smith spotlights unique craftsmanship

### RE-DESIGNING THE CITY

The rise of the Macau Design Centre

### CITY GUIDES

Do, Dine, Spend in Hong Kong and Macau

## Retro chic

Contemporary watchmaking is as much about upholding great traditions as keeping up with the times. Independent brand from Dresden, Lang & Heyne's Anton watch features a huge flying-minute tourbillon – 11.1mm in diameter – in a very wearable 40 by 32mm rectangular case, beautifully indicating the seconds with the tip of the lyre-shaped cage. The stunning Lang & Heyne Calibre IX can be seen on the back of the watch.

Located in the same building as the renowned Minerva factory in Villeret, Switzerland, Montblanc's watch movement and innovation excellence centre literally took the tourbillon concept out of the box when it launched the Exo Tourbillon in 2010. This year, you will see this patented complication in three new references of the Montblanc Heritage Chronométrie collection. The Exo Tourbillon Slim watch – just 4.5mm thick – is as unique as it is pure.

## 经典品位

当代制表业坚持着伟大的传统与紧随时代的步伐。德国德累斯顿独立品牌Lang & Heyne推出的Anton腕表在极为优雅的40x32毫米矩形表壳中配备了大尺寸的飞行陀飞轮——直径达11.1毫米——里拉琴形状框架的末端精美地指示着秒数。腕表背面还可以看到精致的Lang & Heyne Calibre IX机芯。

万宝龙腕表机芯与卓越创新中心位于瑞士维勒雷曾经的美耐华表厂。2010年，万宝龙真正地实现了前卫的外置框架陀飞轮概念，并推出了Exo Tourbillon腕表。今年，你将在万宝龙传承精密计时Heritage Chronométrie系列的三款全新腕表中再次领略这一专利复杂功能。外置陀飞轮纤薄腕表厚度仅有4.5毫米，纯粹而且独特。



This page, top, Lang & Heyne's Anton watch; bottom, the Exo Tourbillon Slim watch, from the Montblanc Heritage Chronométrie collection. Opposite page, Vacheron Constantin's Historiques Triple Calendrier 1948